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PROTOKÓŁ Nr 38/2023 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 25 października 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. Białostockiej 7 

 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:37 – 17:43 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Robert Lewkowicz – Przewodniczący Komisji Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 7 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin, 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Animacji Kultury w Wasilkowie Karol Świetlicki. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2022/2023. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2022/2023. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin przedstawił informacje. Stanowią załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał czy zostały wypłacone stypendia sportowe. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin – trwa weryfikacja wniosków, stypendia będą 

wypłacane w listopadzie. 
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Radna Magdalena Jakuć zapytała czy stypendia są wypłacane uczniom klas ósmych. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin – jeżeli stypendium jest przyznane w roku 

szkolnym, w którym uczeń kończy ósmą klasę, to przyznawane jest ono do końca roku 

szkolnego. 

 

Radna Magdalena Jakuć – należałoby się zastanowić jak zmienić uchwałę, by umożliwić 

przyznawanie stypendium uczniom klas ósmych. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Komisji złożył wniosek o nieopiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie zmian do budżetu gminy na 2023 r., 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2023-2040, 

- w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej Białostockiego Obszaru 

Funkcjonalnego do roku 2035” oraz wyrażenia woli współdziałania z innymi gminami w 

zakresie jego wdrożenia. 

 

Poddał wniosek pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

a) Uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2024 rok. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego uchwala, po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3, roczny program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3. Roczny program współpracy 

jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres obowiązywania programu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wasilków z organizacjami pozarządowymi 
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oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin przedstawił projekt uchwały. 

Prowadzenie działań związanych z profilaktyką uzależnień, rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałaniem narkomanii i innym uzależnieniom, a także 

przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie oraz działaniami na rzecz integracji społecznej i 

zawodowej osób uzależnionych, należy do zadań własnych gminy. Realizacja tych zadań 

prowadzona jest w oparciu o gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała jak układa się współpraca ze Stowarzyszeniem „Próg 

Nadziei”. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin powiedział, że nie zna szczegółów tej 

współpracy. 

 

Radny Karol Krakowiecki – większość środków przeznaczonych na profilaktykę zostaje 

wykorzystana na sport, a nie na pomoc osobom potrzebującym. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin – w ramach profilaktyki wykonywane są 

różne zadania, skierowane głównie do młodzieży, np. zajęcia sportowe. Nie wpływa to w 

bezpośredni sposób na osoby uzależnione, ale z założenia ma powodować to, że mniej będzie 

osób uzależnionych w przyszłości. Efekty działań profilaktycznych są trudne do zmierzenia. 

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, w jaki sposób urząd reaguje, kiedy otrzymuje informację o 

rodzinie, w której jest osoba uzależniona. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin – w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej 

powołany jest zespół, który zajmuje się zapobieganiem przemocy w rodzinie oraz procedurą 

„niebieskiej karty”. Jeżeli do urzędu wpływa zgłoszenie o rodzinie, która potrzebuje pomocy, 

jest to niezwłocznie przekazywane do MOPS. 
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Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 2; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 5. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Dąbrówki. 

d) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Jurowce. 

e) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Nowodworce. 

f) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Rybniki. 

g) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Sielachowskie-Osowicze. 

h) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Sochonie. 

i) Uchwała w sprawie statutu Sołectwa Wólka Przedmieście-Wólka Poduchowna. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin przedstawił projekty uchwał. 

Burmistrz Wasilkowa przeprowadził wśród mieszkańców Sołectw Gminy Wasilków 

konsultacje społeczne w sprawie projektów statutów sołectw.  Obecnie obowiązujące statuty 

zostały przyjęte przez Radę Miejską w Wasilkowie w 2003 r. Konieczność wprowadzenia 

zmian wynika z potrzeby uaktualnienia i dostosowania do obecnych zasad funkcjonowania 

jednostek samorządu terytorialnego. Uszczegółowienia wymaga m.in. procedura zwoływania 

zebrań wiejskich, określenie kompetencji sołtysa i rady sołeckiej. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Dąbrówki. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Jurowce. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Nowodworce. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Rybniki. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Sielachowskie-Osowicze. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Sochonie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie statutu Sołectwa Wólka Przedmieście-Wólka Poduchowna. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 
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Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

j) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Sołectwa Horodnianka. 

k) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Sołectwa Katrynka. 

l) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Sołectwa Studzianki I. 

m) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Sołectwa Studzianki II. 

n) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie statutu Sołectwa Woroszyły. 

 

Kierownik Wydziału OSO Zbigniew Tochwin przedstawił projekty uchwał. 

W statutach dokonuje się korekty omyłek pisarskich. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany statutu Sołectwa Horodnianka. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany statutu Sołectwa Katrynka. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany statutu Sołectwa Studzianki I. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany statutu Sołectwa Studzianki II. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 
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Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany statutu Sołectwa Woroszyły. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – Sprawy 

różne. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu: 

 

Protokół nr 37/2023 z 19 września 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Robert Lewkowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 17:43. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska            Robert Lewkowicz 


